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Zápis z jednání
Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina č. 8/2011

konaného dne 19. 10. 2011

Přítomni:

1. Pavel Antonín (předseda) 6. Pavel Hájek (místopředseda)

2. Jiří Kořínek 7. Simona Kafoňková

3. Helena Štursová 8. Karel Havlíček

4. Hana Šmardová 9. Jaroslava Bambasová

5. Jiří Šajnar 10. Peter Mojžíš

Omluveni:

1. Pavel Holík 2. Lukáš Kettner (tajemník)

Hosté:

1. Měrtlová Soňa (OZ)

Program:
1. Zahájení;

2. Schválení programu;

3. Kontrola zápisu;

4. Krizové řízení, vybavení;

5. Stížnostní agenda;

6. Různé;

7. Závěr.

1. Zahájení zasedání
Pavel Antonín, předseda Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina (dále jen „ZdK“), zahájil 
jednání. Přivítal všechny přítomné a hosty. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise
usnášeníschopná.

2. Schválení programu
Pavel Antonín přednesl návrh programu zasedání. Ten byl upraven do následující podoby:

1. Zahájení;

2. Schválení programu;

3. Kontrola zápisu;

4. Krizové řízení, vybavení;

5. Stížnostní agenda;

6. Různé;

7. Prohlídka budovy krajské pobočky VZP na Vysočině;
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8. Závěr.

Takto upravený program zasedání byl 8 hlasy schválen.

3. Kontrola zápisu
K zápisu z minulého zasedání nebyly vzneseny žádné připomínky.

4. Krizové řízení, vybavení
Členové komise obdrželi s předstihem podkladový materiál.
Soňa Měrtlová uvedla, že materiál je předkládán ve stejném rozsahu jako v loňském roce, 
obsahově se také nezměnil. Stále se pokračuje v projektu „První pomoc do škol“. Projekt 
probíhá již od roku 2004 a jedná se o desetihodinový kurz výuky laické zdravotnické první 
pomoci pro žáky osmých tříd základních škol a odpovídající třídy víceletých gymnázií 
a tříhodinový kurz pro studenty druhých ročníků středních škol a učilišť.
Ve školním roce 2010/2011 byl nově realizován projekt „Program prevence dětských úrazů“ 
s tématikou prevence úrazů a první pomoci, který je určený pro žáky třetího ročníku a pedagogy 
základních škol. V tomto školním roce je připravováno pokračování tohoto projektu.
Pohovořila také o zdravotnické záchranné službě (dále jen „ZZS“). V roce 2010 byly nově 
uvedeny do provozu stanoviště ZZS ve Velké Bíteši, Přibyslavi a Jemnici. V červenci 2011 byla 
rozšířena síť stanovišť o Kamenici nad Lipou.

Usnesení 05/08/2011/ZdK
Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina
bere na vědomí
informace o krizovém řízení a vybavení.
Usnesení bylo přijato 8 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo).

5. Stížnostní agenda
Členové komise obdrželi s předstihem podkladový materiál.
Soňa Měrtlová sdělila, že tak jako každý rok, je zdravotní komisi předkládána zpráva 
s přehledem stížností a znaleckých komisí, které byly za uplynulé období řešeny. Zpráva 
zahrnuje období od listopadu 2010 až do konce září 2011.
Počet stížností je téměř stejný jako v minulém období, od listopadu 2010 do konce září 2011 
bylo doručeno o pět stížností méně. Počet znaleckých komisí také klesnul. Ty jsou svolávány 
vždy, když je podána stížnost a zároveň došlo k úmrtí pacienta nebo pokud průběh šetření 
nasvědčuje, že mohlo dojít k určitému pochybení.
Informovala také, že případy částečně důvodných stížností se většinou týkají provozních 
a doprovodných činností, např. hygienické podmínky toalet, vedení zdravotnické dokumentace, 
proplácení regulačních poplatků apod.

V průběhu jednání se na zasedání dostavily členky komise Simona Kafoňková a Hana 
Šmardová.

Usnesení 06/08/2011/ZdK
Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina
bere na vědomí
zprávu o stížnostní agendě a agendě znaleckých komisí za období 1. 11. 2010 – 30. 9. 2011.
Usnesení bylo přijato 10 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo).
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6. Různé
V rámci tohoto bodu byla řešena následující témata:

- žádost ředitele havlíčkobrodské nemocnice Víta Kaňkovského o odvolání z funkce 
ředitele k 31. 12. 2011, v nemocnici však bude nadále působit jako lékař. Na základě 
rozhodnutí rady kraje již bylo na pozici ředitele Nemocnice Havlíčkův Brod vypsáno 
výběrové řízení;

- petice zdravotních sester z Nemocnice Jihlava týkající se diskriminace, která byla 
zaslána pouze novinářům;

- nulové navýšení úhradové vyhlášky;
- restrukturalizace lůžkového fondu;
- zákon o zdravotnických službách;
- rozpočet VZP na rok 2012;
- opožďování plateb;
- IZIP, elektronické zdravotní knížky.

Členové komise se shodli, že bude zrušeno prosincové zasedání zdravotní komise.

Zasedání Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina č. 9/2011 se uskuteční ve středu 16. 11. 2011 
od 16:00 hod., v sídle Krajského úřadu Kraje Vysočina, zasedací místnosti A 2.15.

7. Prohlídka budovy krajské pobočky VZP na Vysočině
Jiří Kořínek, ředitel krajské pobočky VZP na Vysočině, provedl členy komise novou budovou 
sídla VZP v Jihlavě.

8. Závěr
Předseda poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání.

Pavel Antonín v. r.
předseda Zdravotní komise Rady Kraje Vysočina

Zpracovala a zapsala Dana Vrábelová dne 20. 10. 2011.




